

#011

## 「香港認可經濟營運商計劃」新增2成員 Two new members to the HKAEO family

兩間公司於2022年1月獲成功認證為「香港認可經濟營運商」,專享商貿便利,包括減少或優先接受海關查驗等,並透過AEO全球網絡有效地開拓區內及環球商機。

安富利旗下的**晨興安富利有限公司**與**楊氏電子有限公司**,是全球領先的技術分銷商和解決方案提供商,擁有廣泛的生態系統,在產品生命週期的每個階段為客戶提供設計、產品、營銷和供應鏈專業方案以及服務。安富利於 1921 年在紐約市的無線電行成立,整整一個世紀以來一直為客戶不斷變化的需求提供服務。如今,安富利在 250個地點擁有 14,500 名員工,與 1,400 多家供應商合作,為 140 多個國家及地區的 210 萬客戶提供服務。

安富利與全球最具創新性的供應商合作,在汽車、通信、醫療保健、工業和航空航太、安防、可穿戴設備及其他市場的電子元器件和解決方案領域,始終走在時代最前沿,佔據核心地位。





Two companies were successfully accredited as Hong Kong Authorized Economic Operator (HKAEO) in January 2022. HKAEOs enjoy exclusive trade facilitation including reduced or prioritized Customs inspection, etc. and can better explore the regional and global business opportunities through the AEO global network.

Avnet Sunrise Limited together with YEL Electronics Hong Kong Limited, under Avnet, Inc. (Avnet), are leading global technology distributors and solutions providers with an extensive ecosystem that delivers design, product, marketing and supply chain expertise for customers at every stage of the product lifecycle. Founded on New York City's Radio Row in 1921, Avnet has served customers' evolving needs for an entire century. Today Avnet's 14,500 employees in 250 locations work with more than 1,400 technology suppliers to serve 2.1 million customers in more than 140 countries and regions.

Avnet partners with the world's most innovative technology suppliers, placing Avnet front and center when it comes to electronic components and integrated solutions for automotive, communications, healthcare, industrial, aerospace, security, wearables and other markets.





